



Grade 3-5

# GATE Competition Team - Summer Camp

## 資優學生競賽團隊夏令營

Early Bird Discount  
Register by 4/30  
15% OFF

This summer, our elementary school Summer Camp features GATE (Gifted & Talented Education) Projects that aims to simulate the quality GATE education provided for gifted students implemented in public schools. , Led by professional teachers, students will have the opportunity to explore advanced knowledge, learn hands-on skills and teamwork leadership skill, and complete challenging STEAM (Science, Technology, Engineering, Arts, Math) activities. Qualified students will be able to become a member of the 2019-20 GATE competition teams. Seats are limited. Seats are limited. Please contact us ASAP at 626-359-2000 to register.

今年夏天，我們的夏令營開設了GATE（天賦和才能教育）項目，把在公立學校專門為資優學生設計的GATE教育項目，帶到我們的夏令營來實施的。在專業教師的帶領下，學生探索高級知識，學習思考，動手，和團隊合作領導技能，並完成高度挑戰性的STEAM（科學，技術，工程，藝術，數學）活動。表現優秀的學生將能夠成為2019-20 GATE比賽團隊的成員。還有許多數學和英文課程可滿足學習需求。座位有限。請盡快聯繫我們626-359-2000。

### GATE Competition Team Competition - Summer Camp

6/10 – 8/9 (Mon. – Fri.) 1:30-4:20 pm  
(\$250/week) **Promotion Rate only \$200/week**

The GATE Competition Team Summer Camp aims to develop students' interest and skills in STEAM fields. Guided by elite coaches, students will experience the advanced curriculum, learn in-depth knowledge, do hands-on activities, and prepare for local showcases or competitions.

STEAM（科學，技術，工程，藝術，數學）競賽團隊夏令營旨在培養學生在STEAM領域的興趣和技能。在專業教練的指導下，學生將體驗高挑戰課程，學習深入的知識，實際動手操作，並為公開展示會或比賽做好準備。

- Science Exploravision (6/10 - 6/28)
- FLL Robot Summer League (7/1 - 7/12)
- Coding & Game Design Olympiad (7/15 - 7/26)
- Digital Arts & Youtuber Contest (7/29 - 8/9)

### Problem Solving Master

6/10 – 8/9 (M-F) 9:00-10:20 am (\$75/week)

**Problem Solving Master**  
**Fast-Track Test Prep.**

### Critical Reading & Writing

6/10 – 8/9 (M-F) 10:30 - 11:50 am (\$75/week)

**Accelerated English**  
**Critical Reading & Writing**  
**ESL Express (Level I, II, III)**

### Competition Math Training

Level 1: 6/10 – 7/5 (M-F) 4:30-6:00 pm  
Level 2: 7/8 - 8/9 4:30-6:00 pm



IvyPrepCenter.com | TOPKIDS.com

Arcadia (21 W. Duarte Rd., Unit B. Arcadia, CA 91007) | 626-359-2000  
Walnut (20525 Valley Blvd., Walnut, CA 91789) | 909-869-9109